Terms and Conditions – Iworld

	The following conditions/circumstances shall be excluded from the Promotion, and the iWorld reserves the right to cancel or reject any request for a discount under the Promotion should any of the below be applicable:

· Purchases not made through any of iWorld Connect Outlets.

· The discount is not applicable to new product launched during the Term until three months have lapsed from the official launch date set by Apple.

· Purchases made on devices or accessories which are already subject to any other offers, promotions, or discounts that the Customer may be entitled to (whether by virtue of being an ASB customer or otherwise).

· Any taxes, shipping, or handling fees associated with the device/accessory.

· The discount is not transferable, exchangeable, or redeemable for cash or credit.
	يُستثنى من هذا العرض الترويجي الحالات التالية، ويحتفظ iWorld بالحق في إلغاء أو رفض أي طلب للحصول على خصم بموجب هذا العرض في حال انطباق أي من البنود التالية:

· المشتريات التي لا تتم من خلال أي من فروع iWorld Connect.

· لا ينطبق الخصم على أي منتج جديد يتم إطلاقه خلال مدة العرض، إلا بعد مرور ثلاثة أشهر من تاريخ الإطلاق الرسمي المحدد من قبل شركة Apple.

· المشتريات الخاصة بالأجهزة أو الملحقات التي تخضع مسبقًا لأي عروض أو خصومات أو ترويجات أخرى يحق للعميل الاستفادة منها) سواء بصفته عميل ASB أو غير ذلك (

· الضرائب أو رسوم الشحن أو رسوم المناولة المرتبطة بالجهاز أو الملحق.

· الخصم غير قابل للتحويل أو الاستبدال أو الاسترداد نقدًا أو على شكل رصيد.



 

